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Congress sessions and Bureau meetings in 2025

Sessions du Congres et réunions du Bureau en 2025

Introduction

This document shows the dates approved by the Bureau at its 59" meeting on 6 June 2024
for the Congress’s 48th and 49th sessions as well as the Bureau meetings to be held in 2025.

The dates of Parliamentary Assembly and European Parliament sessions held in Strasbourg
are also shown for information. The provisional dates of the European Committee of the
Regions sessions, received on 5 June 2024, are also included.

Introduction

Ce document indique les dates approuvées par le Bureau lors de sa 59° réunion tenue le 6 juin
2024 pour les 48° et 49° sessions du Congrées ainsi que pour les réunions du Bureau qui auront
lieu en 2025.

Les dates des sessions de I'Assemblée parlementaire et des sessions du Parlement européen
tenues a Strasbourg sont également indiquées pour information. Les dates provisoires des
sessions du Comité européen des régions, regues le 5 juin 2024, sont également incluses.

Action required : for information
Action requise : pour information

1 This document is classified confidential until it has been examined by the Bureau of the Congress
Ce document est classé confidentiel jusqu'aprés son examen par le Bureau du Congrés
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Calendar 2025 - Proposed Congress Sessions and Bureau meetings

European Parliament Sessions

Sessions and Bureau meetings to be held in Strasbourg

Bureau meetings to be held outside Strasbourg
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H Parliamentary Assembly Session

European Committee of the Regions Sessions




